
 
 
MAANMITTARIKILTA RY HALLITUKSEN KOKOUS 1/7 
Aalto-yliopisto 16/2020 
Insinööritieteiden korkeakoulu Pöytäkirja 
 
 
 

 
MAANMITTARIKILTA RY 
Hallituksen kokous 16/2020 
Aika: 17.9. klo 17:30 
Paikka: Zoom-etäyhteys 
 
Paikalla: 
Lotta Kuisma 
Katariina Kasvinen 
Onni Nurkka 
Ella Ryhänen 
Karolina Itäinen 
Aku Staff 
Eero Hyytinen 
Laura Mörsky, saapui kohdassa 2. 
Lotta Sirkemaa, saapui kohdassa 7. 
Kimmo Saira 
Tommi Alajoki, saapui kohdassa 10. 
Nelli Nokkonen, saapui kohdassa 15., poistui 16. 

Poissa: 
Markus Rauhanen 
Ida Rouhiainen 
 

1. KOKOUKSEN AVAAMINEN 
Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 17.31. 

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN 
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

3. PUHE- JA LÄSNÄOLO-OIKEUKSIEN MYÖNTÄMINEN 
Myönnettiin puhe- ja läsnäolo-oikeus Kimmo Sairalle ja Nelli Nokkoselle. 

4. KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN 
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 

5. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN 
Esitys: Hyväksytään kokouksen 15/2020 pöytäkirja. 
Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

6. PÖYTÄKIRJANTARKASTAJAT  
Esitys: Valitaan Aku Staff ja Ella Ryhänen kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi. 
Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

7. KOKOUKSEN TIIVISTELMÄN JA HALLITUSKUULUMISTEN KIRJOITTAMINEN 
Esitys: Valitaan Katariina kirjoittamaan kokouksen päätöksistä tiivistetysti ja kertomaan 
hallituksen kuulumisista. Tiivistelmä julkaistaan tg:n tiedotuskanavalla kokouksen jälkeen. 
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Hallituksen kuulumisia kirjoittaa tällä viikolla Aku. Kuulumisten pitää olla tiedottajalla 
sunnuntaina ja ne julkaistaan seuraavassa viikkotiedotteessa. 
Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

8. ILMOITUSASIAT 
Lotta K.: Olemme allekirjoittaneet kilta-korkeakoulusopimuksen Katariinan kanssa, joten 
rahaa on luvassa. 
Kimmo: Suomen valtion budjettiesityksessä opiskelijoiden ateriatukea nostetaan, jolloin hinta 
olisi 2,70. 

9. KUULUMISKIERROS 
Lotta K.: Ihan hyvää, olen vielä kaikilla kursseilla mukana ja olen ehkä osannut rajata kandin 
aiheen hyvin. 
Ella: On ollut tosi kiireinen viikko, mutta ihanaa rentoutua kokouksen aikana ja lakkaan 
kynnet. 
Onni: Oikein mukavaa, olen maannut sängyssä koko päivän ja katsonut luentoja. 
Eero: Olen liekeissä. Koulut menee kerrankin hyvin.  
Karolina: Vituttaa. Syksyn alku tuli yllätyksenä, mutta ehkä tää tästä. Olen yrittänyt tehdä 
hommia. 
Katariina: Hyvää. Olen liittynyt teekkaripurjehtijoihin ja läppäri meinaa hajota. 
Aku: Ihan hyvää, liikaa homma, kiva viikonloppu tulossa. En löydä mun F:ää. 
Laura: Hyvää, arki kateissa, mutta elämä on silti ihan hauskaa. 
Lotta S.: Oli fuksiryhmän lounas ja olin myrksyssä. Nyt kokkaan. 
Kimmo: Olosuhteisiin nähden mukavaa. SYL:n syysseminaari menossa etänä. 

10. AYY:N KUULUMISET 
Esitys: Kimmo Saira kertoo AYY:n kuulumisia:  
- Aallossa ollut muutamia koronatartuntoja ja altistumisia. Yliopisto ja media ovat reagoineet. 
- AYY:llä Turvallisten tapahtumien järjestäminen -ohjeistus. Myös tiloissa päivitetyt 
käyttörajoitukset ja ohjeet. AYY järjestää vain tapahtumia, joissa mahdollisuus huomioida 
viranomaisten ohjeistukset. 
- AYY:n palvelutoimistolla poikkeavat aukioloajat. 
- Kertavuokrattavat tilat käytössä, mutta kaikissa tiloissa 50 henkilön henkilörajoitus. 
Tila-palvelun etusivuilla näkyy tilakohtaiset käyttörajoitukset. 
- Uudet opiskelijat saapuneet. Tuottajien resursseja ohjattu kehitysprojekteihin. 
- Uusi museonjohtaja Anna Merikari. Ahto Harmo jatkaa arkistonhoitajana. Museolle tulossa 
avajaiset. 
- AYY:n sijoitussalkku toipunut kohtalaiset hyvin kevään romahduksesta. Budjetointiprosessia 
vuodelle 2021 aloitettu.  
- Miestentie II hanke lähtemässä suunnitteluvaiheeseen. Kiinteistöomaisuuden 
kehittämissuunnittelua aloitettu. 
- Palvelutoimistolla vuoden kiireisintä aikaa. 
- Vaikuttamispuolella keskusteltu yliopiston kanssa koronarajoituksista ja kampuksen 
käytöstä. 
- #Näeosaaja-kamppanja oli loppukesästä ja tavoitteena mm. kv-opiskelijoiden työllistymisen 
parantaminen. 
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- AYY:n hallitus miettinyt esim. yrityssuhteita ja koronalinjauksia. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

11. 120. VUOSIJUHLIEN SUUNNITTELUN TILANNE 
Esitys: Nelli Nokkonen kertoo vuosijuhlien suunnittelun tilanteen: IG-viikko tenttiviikon jälkeen. 
Siinä pyrimme vielä pitämään virallisempaa toimikuntahakua. Tiloja on osittain jo varattu. 
Ainakin tärkeimmät tilat on varattu. Tarkoitus olisi pitää myös hallituksen ja 
vuosijuhlatirehtöörien kanssa miitti. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

12. RAHA-ASIAT 

12.1. Hyväksyttävät korvaustositteet 
Esitys: Hyväksytään seuraavat kulukorvaukset maksettaviksi: 

Saaja Selite Summa 

Eero Hyytinen Ensimmäisen illan tarvikkeet 202,17 

 

Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

12.2. Hyväksyttävät laskut 
Esitys: Hyväksytään seuraavat laskut maksettaviksi: 

Saaja Selite Summa 

AYY Otarannan kerhotila 15.9.  50 

 

Päätös: Hyväksyttiin esitys. 

12.3. Hyväksyttävät maksut killan tililtä 

Esitys: Hyväksytään seuraavat maksut killan tililtä  

Saaja Selite Summa 

   

 

Päätös: Ei ole. 

12.4. Uudet jäsenet 
Esitys: Hyväksytään seuraavat henkilöt killan jäseniksi: Elisabeth Rancken, Olivia 
Skinnar 
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Päätös: Hyväksyttiin esitys. 
 

13. SYKSYN TILANNE KILLAN TOIMINNAN OSALTA 
Esitys: Käydään läpi syksyn tilannetta killan toiminnan osalta. AYY on linjannut, ettei yli 50 
hengen tapahtumia saa järjestää. 
Päätös: Otetaan rajoitukset huomioon ja merkittiin tiedoksi. 

14. VAALIT 
Esitys: Päätetään vaalien ennakkohaun päivämäärät sekä vaalikokouksen päivämäärä. 
Esitetään, että vaalikokous olisi 11.11.2020 ja ennakkohaku välillä 12.10-10.11. 
Päätös: Hyväksyttiin esitys ja mietitään myöhemmin, miten virkoja promotaan. 

15. PYÖREÄN TORNIN KILLAN ARWOISAT 
Esitys: Päätetään, kuka vastaa PTK:n arwoisiksi ehdottamisesta ja keskustellaan 
mahdollisista ehdokkaista. 
Päätös: Lotta K. vastaa ehdotuksen tekemisestä. 

16. KÄYNNISSÄ OLEVIEN PROJEKTIEN TILANNE 

16.1. Historiikki 
Esitys: Käydään läpi projektin tilanne: materiaalinkeruu kesken, mutta etenee hyvää 
vauhtia. Toivotaan kiltalaisilta (ja hallitukselta) materiaalia lisää, Ella laittoi tästä IG 
Storyyn muistutuksen tänään. Työryhmä kokoustaa lokakuun alussa jälleen. 
Sponssitilannetta tiedusteltu Idalta, historiikkiin voisi siis sisällyttää koronan takia 
peruuntuneita sponssinäkyvyyksiä, joita esim. vuosisopimukset edellyttää. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

16.2. Nettisivujen päivitys 
Esitys: Käydään läpi projektin tilanne: Ei kerrottavaa. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

16.3. Vaihtofoorumi 
Esitys: Käydään läpi projektin tilanne: Suunnittelupalaveri peruuntui, mutta Ella luonut 
mahdollisen haastattelurungon. Ideana luoda samantyyppinen konsepti kuin 
uratarinoihinkin, mutta sivun alkuun voisi luoda kartan missä näkyisi mittarien 
vaihtopaikkojen sijainnitkin (?).  
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

16.4. Killan merch 
Esitys: Käydään läpi projektin tilanne: Huppari on valmis lähtemään tilaukseen. 
Päätetään hupparin myyntihinta. 
Päätös: Päätettiin asettaa hupparin hinnaksi 20€. Laura hoitaa tilauksen.  

17. JAOSTOKIERROS 

17.1. Fuksijaosto 
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17.2. Ohjelmajaosto 

17.2.1. IE kokous 
Esitys: Polin- ja Dipolin approt peruttu. ApuIE-sitsit peruttu, mutta jotain kivaa 
koitetaan järkätä ApuIE:lle. Ehkä myös jotain kivaa tulossa syssymmällä. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

17.2.2. Lakinlaskiaisetkot 
Esitys: Keskustellaan siitä, kannattaako etkoja järjestää. 
Päätös: Päädyttiin siihen, ettei tapahtumaa kannata järjestää, koska 
jatkojakaan ei ole. Laitetaan instagramiin jotain kivaa lakinlaskiaisiin liittyen.  

17.3. Opintojaosto 

17.3.1. Varadekaanin rekry 
Esitys: Tuodaan hallituksen tiedoksi, että Ella valittu opiskelijajäseneksi 
uuden varadekaanin rekrytointiryhmään. Toiveita ja murheita asiaan liittyen 
saa esittää asianosaiselle. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

17.3.2. Vetoomus rahoituksen sivuaineen vapauttamisesta 
Esitys: Kirjoitettu esitys Ekroosille rahoituksen sivuaineesta, ei vielä lähetetty. 
Myös Fundi keskustellut kauppakorkeakoulun kanssa aiheesta, niin meidän 
yhteinen input asiaan voisi hyvinkin toimia.  
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

17.4. Sisäjaosto 

17.4.1. Neuvoston kokous 
Esitys: Lotta Kuisma tuo esille neuvoston kokouksessa käydyt asiat: PTK 
arwoisaksi ehdottaminen, halloped-sähläys, korona. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

17.5. Ulkojaosto 

17.5.1. Mittarilenkit 
Esitys: Ensimmäinen pidettiin jo maanantaina ja jatkossakin olisi tarkoitus 
pitää lenkki kerran viikossa niin pitkään kuin kelit ovat ulkolenkkeilyyn 
sopivat. Sen jälkeen mahdollisesti korvattaisiin sisäliikunnalla, jos kysyntä 
viikottaiseen liikuntaan mittareiden kanssa pysyisi. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

17.5.2. Mittareiden syysretki 
Esitys: Mittareiden syysretken suunnittelu on edennyt hyvää vauhtia. Nyt 
pohdittiin ajankohtaa ja tällä hetkellä parhaana ehdotuksena olisi vklp 
30.10.-1.11. Jolloin retki toimisi myös osittaisena PP:n korvikkeena. Idalla oli 
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ideana yrittää siirtää tähän mahdollisesti sponsseja. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

17.5.3. Kulttuuritoimikunnan aktivoiminen 
Esitys: Kulttuuritoimikunnassa on herätetty keskustelua ja tehty kysely 
erilaisista tapahtumaideoista. Tapahtumaideoista on keskusteltu toimikunnan 
keskenkin ja esimerkiksi Kansallismuseon muuminäyttelyssä tai jossakin 
elokuvanäytöksessä käynti.  
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

17.6. Viestintäjaosto 

17.6.1. Geometreksen kuulumiset 
Esitys: Lotta S. kertoo Geometreksen kuulumisia: Geometreksen toimitus 
kokousti viime viikolla ja suunnitteli tulevaa lehteä. Tuli ihan kivasti 
juttuideoita, vaikka mitään ei oikein killassa nyt tapahdukkaan. Harmittaa kun 
lehteä ei voida julkaista PP:llä, mutta ajattelin alustavasti kuitenkin sillä 
viikolla julkaista seuraavan lehden. Menee painoon lokakuun puolivälissä. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

18. MENNEET TAPAHTUMAT 

18.1. Mittarilenkki 14.9. 
Esitys: Käydään läpi ensimmäinen liikuntatuutorien järjestämän mittarien 
lenkkitapahtuman kulku: Paikalla oli 7 henkilöä. Lenkki sujui hyvin ja porukka 
ilmeisesti tykkäsi konseptista! 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

18.2. Viini- ja tapasilta 15.9. 
Esitys: Käydään läpi tapahtuman kulku: Oli hampurilaisia ja hieno sää. Istuskelimme 
Otarannassa ja oli kaksi eri ryhmää, jotta saimme vähemmän kohtaamisia. Uutena 
juttuna oli myös pari alumnia kertomassa omasta urastaan. Yhteensä oli noin 50 
henkeä tapahtumassa. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

19. TULEVAT TAPAHTUMAT 

19.1. Fuksisitsit 25.9. 
Esitys: Käydään läpi tapahtuman suunnittelun tilanne: Menee ihan hyvin. Kiireiden 
takia ilmoa ei vielä ole tullut. Tapahtuma Sahalla minisitsimuodossa eli käytännössä 
kolmet sitsit peräkkäin. Aku laittaa myös hallitukselle ja lukkareille tiedon 
mahdollisuudesta osallistua tapahtumaan. ISOille on hommaa tapahtumassa. 
Budjettia olemme miettineet ja olisi hyvä tietää, kuinka paljon kilta on valmis ottamaan 
tappiota tapahtumasta.  
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

19.2. Kolme kovaa excua 29.9., 6.10. ja 7.10. 
Esitys: Raide-Jokeri(Linkki), A-Insinöörien Lauttasaaren siltatyömaa(MK), 
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Reagle(Fundi), suunnattu vain  fukseille, 24 paikkaa paitsi Reaglen excu, jossa 
fukseille 15 paikkaa ja muille 10 paikkaa, tavoitteena, että kaikki olisi 
työmaaexcursioita(ulkona), Linkin excun ilmo sulkeutunut jo. Kaikki paitsi A-inssien 
ilmot jo täynnä. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

19.3. ENG-Fest 6.10. 
Esitys: Päädyttiin perumaan tapahtuma, koska vain harva yritys olisi suostunut 
osallistumaan live-tapahtumaan. Korvaavana juttuna tehdään yrityslehtinen, jossa on 
yrityksiä ja niiden tarjoamia kesätyöpaikkoja listattuna, suunnattu fukseille ja toisen 
vuoden opiskelijoille, ideana esitellä yritys ja sen tarjoamat kesätyömahdollisuudet 
lyhyesti, päävastuussa lehtisestä IK:n kisällit sekä KIK:n ja MK:n yrityssuhdesihteerit. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

19.4. Sivuainesauna 8.10. 
Esitys: Käydään läpi tapahtuman suunnittelun tilanne: Aku ja Ella kokoustivat tänään 
aiheesta, ehdotetaan tapahtuman järjestämistä kiertelynä (“Sivuainesuunnistus?”). 
Tämä kasvattaisi tapahtuman budua (150 € -> 300 €) mutta takaisi turvallisuuden.  
Päätös: Merkittiin tiedoksi ja hyväksyttiin budjetin kasvaminen. 

20. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT 
- Hallituksen virkistäytymisestä viimeistään ensi viikolla doodle. 
- ISOille mietitty hengailu/spa-tapahtumaa, onko ok? -Se on ok. 

21. SEURAAVA KOKOUS 
Pidetään seuraava kokous 1.10. klo 17.30. 

22. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 
Päätettiin kokous ajassa 19.09. 

 

Pöytäkirjan vakuudeksi, 

 

_________________________ __________________________ 

Lotta Kuisma Katariina Kasvinen 

Puheenjohtaja Varapuheenjohtaja 

 


